
Raad 23-3 

Inkoop sociaal domein 

1. De gemeente Heusden stopt gezamenlijke inkoop, geld dat voor deze inkoop? 

2. Gemeente Heusden wil kortere lijnen met aanbieders die lokaal zijn, kan dat met 

gezamenlijke inkoop niet? 

3. Waarom kiest Goirle er wel voor? 

4. Waarom wordt ervoor gekozen om langere contracten en minder aanbieders te doen, terwijl 

er eerst juist meerkeuze belangrijk was? 

5. Is aanbesteden wel zo goed idee geweest, en maken deze inkoop het te complex? 

6. Is subsidies aan gaan niet beter en eenvoudiger 

7. 1.3. Inwoners moeten sneller en meer voorliggend geholpen kunnen worden (verbeterde 

lokale samenhang) Het is belangrijk dat inwoners met een hulpvraag snel iemand spreken en 

dat het liefst direct, indien nodig, de ondersteuning gestart kan worden. Zo voorkomen we 

dat de klachten of problemen groter worden en mensen onnodig (lang) in een zorgtraject 

terecht komen. Meer hulp kan zonder indicatieprocedure ingezet worden. Hoe ziet dat eruit 

zonder indicatieprocudere? 

8. Welke procedure wordt gebruikt bij de selectie van aanbieders? 

9. Wat gebeurt als aanbieders over het maximumbedrag gaat? 


